

PRESS RELEASE



COMMUNIQUÉ

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

No.69

FOR IMMEDIATE RELEASE
DECEMBER 12, 1966

CANADIAN DELEGATION TO THE NATO MINISTERIAL MEETING

The composition of the Canadian Delegation to the NATO Ministerial Meeting was announced today. The December Ministerial Meeting of the North Atlantic Council is held in Paris and this year takes place from December 14 to 16.

The Delegation will be led by the Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, and the Minister of National Defence, the Honourable Paul T. Hellyer. They will be assisted by the Under-Secretary of State for External Affairs, Mr. Marcel Cadieux; the Chief of the Defence Staff, General Jean Allard; the Permanent Representative of Canada to the North Atlantic Council, Mr. Charles Ritchie, and officials from the departments concerned.

- 30 -

POUR PUBLICATION IMMEDIATE
LUNDI LE 12 DECEMBRE 1966

No.69

LA DELEGATION DU CANADA A LA REUNION MINISTERIELLE DE L'OTAN

On a fait connaître aujourd'hui les noms des délégués du Canada à la réunion ministérielle de l'OTAN. La réunion ministérielle de décembre du Conseil de l'Atlantique nord se tient à Paris et cette année elle a lieu du 14 au 16 décembre.

La délégation sera dirigée par le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, et le ministre de la Défense nationale, M. Paul T. Hellyer. Ils seront secondés par le sous-secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Marcel Cadieux; le chef de l'état-major de la Défense, le Général Jean Allard; le représentant permanent du Canada auprès du Conseil de l'Atlantique nord, M. Charles Ritchie. Elle comprendra aussi de hauts fonctionnaires des ministères intéressés.

- 30 -